

**NOTICE IS HEREBY GIVEN OF A SPECIAL MEETING OF COUNCIL TO BE HELD
AT 5801 CAVENDISH BOULEVARD, CÔTE SAINT-LUC ON MONDAY,
OCTOBER 29, 2018 AT 7:00 P.M.**

AGENDA - AMENDED

1. Question Period
2. K-43-15-17 Marc Chagall & Kildare Lot #5364724 Resolution to not exercise the right to match the Offer to Purchase (right of first refusal)
3. Adoption of By-law 2217-57 to be entitled: "By-law to amend the Zoning by-law No. 2217 of the City of Côte Saint-Luc in order to authorize the installation of temporary car shelters in zones RU and RB in respect of which no valid application has been received for the approval of the qualified voters"
4. Adoption of By-law 2275-2 to be entitled: "By-law to amend By-Law no. 2275 entitled: "By-Law amending: the consolidated construction By-law No. 2088, By-law 2217 being the Zoning By-law of the City of Côte Saint-Luc By-law 2089 governing cadastral operations, By-law No. G-18-0005 concerning minor exemptions the whole in order to modify the tariffs related to minor exemption requests, cadastral operation requests, permit and certificate requests as well as to institute other new tariffs concerning other Urban Planning by-laws of the City of Côte Saint-Luc", in order to modify the fees related to temporary car shelters"
5. K-40-18 - Inter-municipal agreement regarding the opening hours of the Joe Raie Nature Path and Dog Run located in the City of Côte Saint-Luc
6. Adjournment of the meeting



M^e Jonathan Shecter
City Clerk

**VEUILLEZ PRENDRE AVIS QU'UNE ASSEMBLÉE SPÉCIALE DU CONSEIL SERA
TENUE AU 5801, BOULEVARD CAVENDISH, CÔTE SAINT-LUC, LE LUNDI
29 OCTOBRE 2018 À 19H00**

ORDRE DU JOUR - AMENDÉ

1. Période de questions
2. K-43-15-17 - Lot no. 5364724 sur Marc Chagall et Kildare - Résolution concernant la décision de la Ville de ne pas exercer le droit d'offrir le même prix que celui de l'Offre d'achat (droit de préemption)
3. Adoption du Règlement 2217-57 à être intitulé: «Règlement pour amender le règlement de zonage No. 2217 de la Ville de Côte Saint-Luc afin d'autoriser l'installation d'abris temporaires dans les zones RU et RB qui n'ont fait l'objet d'aucune demande valide d'approbation par les personnes habiles à voter»
4. Adoption du Règlement 2275-2 à être intitulé: «Règlement amendant le règlement No. 2275 intitulé : « Règlement amendant : le règlement consolidé de construction No. 2088, le règlement de zonage 2217, le règlement régissant les opérations cadastrales No. 2089, le règlement concernant les dérogations mineures No. G-18-0005 le tout afin de modifier les tarifs relatifs à une demande de dérogation mineure, une demande d'opération cadastrale, une demande de permis et certificats et d'instaurer d'autres nouveaux tarifs concernant d'autres règlements d'urbanisme de la Ville de Côte Saint-Luc », afin de modifier les tarifs concernant les abris d'auto temporaire»
5. K-40-18 - Entente inter-municipale concernant les heures d'ouverture du parc canin et sentier de nature Joe Raie situé à Côte Saint-Luc
6. Ajournement de la séance



M^e Jonathan Shecter
Greffier